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ZAPISNIK
def .sastanka Upravnog odbora Kino kluba "Zagreb", održanog 12. 

studenog 1979.g.
DNEVNI RED: Republički festival 

Rad Kluba
Sastanku su prisustvovali slijedeći članovi:V. Cvetko, M. Kodak, 
Z. Mihaljević, B. Bubenik, I. Hripko, B. Labaš, D. Pavuna, M.
Stanojković, J. Višošević

Ad. 1.Odluka UO KKZ je da se prihvaća suorganizacija Republičkog fešti* 
vala sa Kino savezom Hrvatske i Centrom za multimedijalna 
istraživanja Studentskog centra u Zagrebu.

Anđelko Hundić se zadužuje da preda filmove Organizacionom 
odboru festivala.
KKZ će na XII festivalu amaterskog filma Hrvatske zastupati 
slijedeći filmovi:

"SLUTNJA”
"Flora deflorata"
"Šah partija prva"
"Ličko čijanje
"1. 11. 1978." 
"Teatar sjena"

-I. Jukića
-D. Kiša
-D. Turkovića
-D. Petkovića
-R. Čepelaka
-M. Nenadovića

Izbor filmova Tatjane Ivančić
Problem neispravne tehnike i nestručnog baratanja njome još uvijek 
su aktualni problemi Kluba.

Bubenik je rekao kako nema discipline u Klubu, te da bi trebalo 
uvesti kazne za one članove koji na vrijeme ne vraćaju tehniku npr. 
nemogućnost posuđivanja tehnike na šest mjeseci ili godinu dana. 
Ako netko nešto pokvari, neka to i plati.

Stanojković se zadužuje za projekcije četvrtkom, a Greški za 
radne projekcije,Voditelji tehnike su dužni ostaviti adrese i broj 
telefona, da ih autori mogu naći kad im zatrebaju.

Petričić, Jukić i Greški javljaju se u sekciju za montažu.

Ad. 2.U0 je jednoglasno odlučio da se kupe dvije stolne lamre za 
opremanje stola za montažu.

Ad. 3*U0 je odlučio ,da se nagrađeni filmovi kopiraju i ozvučuju 
kod prof. Nochte."Slutnja" će se probno dati na tonsku 
obradu prof. Nochti.

Bubenik je zatim pročitao plan aktivnosti KKZ-a, koji,se ostvaruje 
na više razinajna snimanju filmova, obrazovanju amatera, te na 
širenju filmske kulture.

Hripko i Bubenik će izraditi cjenik filmova, koji će se 
dostaviti SIZukulture Medveščak, radi slobodne razmjene rada i sredsta- 
va* Bubenik nas je izvjestio o 20festivalu Brnske 16 na kojoj je 
sudjelovao kao delegat Kino saveza Hrvatske.To je jak, kvalitetan 
festival na kojem su sudjelovale 22 zemlje sa 100 filmova,U poslje
dnjih 10 godina na festivalu nije bio ni jedan film iz Jugoslavije. 
Šteta je da nismo slali filmove, ali ćemo ih slati ubuduće. 
Bilo bi dobro uspostaviti kontakt sa direkcijom festivala da nam 
prikažu kopije svih nagrađenih filmova sa posljednjih 2o godina.

Ad. 4.U0 je jednoglasno odlučio da se Ivanu Jukiću plate 2 dnevnice



i putni troškovi za festival u Osijeku.

Ad. 5* UO je jednoglasno odlučio da se kupi "Knjiga o Filmu".

Ad. 6. Cvetko se zadužuje da kupi sandučić u ko^i će autori 
stavljati svoje scenafije da bi se izbjegli nesporazumi oko 
predavanja scenarija Komisiji za film.

Zapisničar: Predsjednik:


